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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan képzeli el a rendészeti miniszter a megyei és fővárosi rendőrfőkapitányságok
regionalizációját, továbbá a rendőrségi struktúra átalakítását?" címmel a Házszabály 91 . §-
a alapján kérdést kívánok benyújtani Petrétei József miniszter úrhoz . A kérdésre írásban
várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Az utóbbi hetekben egyre több hír jelent meg a sajtóban azokkal a kormányzati
elképzelésekkel kapcsolatosan, amelyek a megyei rendőr-főkapitányságok regionalizációját
érintik. Sajtóinformációk szólnak továbbá a városi kapitányságok számának drasztikus
csökkentéséről is .

Úgy tűnik, hogy a sajtóértesülések pontosak voltak, hiszen „A Kormány 2118/2006.
(VI. 30.) Korm. -határozatának" 4 . pontja („ az érintett miniszterek készítsék elő - minősített
elfogadásra irányuló törvényjavaslatot az alábbiakra :') e) bekezdése a következőképpen
szól: „ a fővárosi és megyei rendőr-főkapitányságok regionalizálása, felelős : igazságügyi és
rendészeti miniszter; határidő: 2006. december 31 . "

A sajtóban megjelent vélemények alapján az is elképzelhető, hogy a kormány a
megyei és fővárosi főkapitányságok regionalizációját a kétharmados szabályozást megkerülve
hajtaná végre . Erre való utalásként fogható fel a fent említett kormányhatározat 5 . pontja,
amely szerint „ a 4. pontban foglalt feladatok végrehajtásával egyidejűleg elő kell készíteni a
2/3-os törvényi szabályozást nem igénylő, az érintett szervezetek leghatékonyabb működését
eredményező átalakításra irányuló javaslatot, különös tekintettel az alaptevékenységet
támogatófunkciók ellátására :

Tisztelt Miniszter úr!

•

	

Kérem, részletezze álláspontját a fővárosi és megyei rendőr-főkapitányságok
regionalizációjának a minisztérium által elképzelt jogalkotási menetéről!

Kérem, fejtse ki szakmai álláspontját a regionalizáció szükségességéről!

•

	

Mekkora létszámleépítéssel járna a regionalizáció, s hány hivatásos dolgozót érintene
a városi kapitányságok számának csökkentése?

Hány városi kapitányságot érintene az átalakítás?
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• Kérem, mutassa be az Önök által elképzelt új rendőrségi struktúrát!

Tervez-e ötpárti egyeztetést a kérdéskörben?

Budapest, 2006 . július 12 .

Dr . Lázár J s
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